
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 10. december 2024 kl. 19.00. 
Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Carsten Frydendall og Lars Mogensen. 

 

Som indledning på mødet, blev der læst en julehilsen fra den boligsociale vicevært Pia Moust. 

1. Godkendelse af referat 
Lars Mogensen blev valgt som referent.  
Der er ikke kommet bemærkninger til referat fra mødet den 12. november.  

2. Opfølgning på midtvejsmødet 
Elva har undersøgt de emner, der blev bragt op på midtvejsmødet for beboerne den 29. oktober.  
Man kan ikke bare ikke til politiet, hvis nogen uberettiget holder på en handicap-parkeringsplads. De har ingen 
bemyndigelse til det på vores private parkeringsområder. Hvis der skal gøres noget, skal der laves en aftale 
med et parkeringsselskab. 
Plænen ved multibanen bliver mudret, og skal have en rigtig gangsti. Der er blevet kigget på det, og man 
venter på et tilbud.  
Vedr. videoovervågning, så er det kun politiet der kan se optagelser igennem. Ansatte har ikke afgang til at se 
optagelserne.  
Der blev klaget over beskidte vægge i elevatorerne, men det ser nu ud til at være udbedret.  
Det kan åbenbart ikke lade sig gøre for kontoret at sende breve ud til alle beboere om affald og sortering. Men 
der skulle komme informationer ud om de nye sorteringer snarest.  
Der var forskellige holdninger til, om midtvejsmødet skal gentages igen næste år.  

3. Styregruppen 
Der er nu indgået og underskrevet en samarbejdsaftale for styregruppen i Krydset.  

4. Julefrokost  
Den aftalte julefrokost aflyses, og afholdes eventuelt efter årsskiftet. Tages op på næste møde.  

5. Festsalen 
Der afholdes møde om festsalen onsdag den 11. december. Der er fundet nye ansvarlige for udlejning.  

6. Eventuelt 
Bazardagen flyttes til Bakkeskolen næste gang.  
 
 
Mødet sluttede kl. 20.10. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


